

EGREEN – Development of environmental engineering courses and injection of climate change concept for undergraduate curriculum: EU experience for Jordan and Syria-
تطوير الهندسة البيئية و إدخال مفهوم تغير المناخ في المنهاج الجامعي: التجربة الأوروبية لأجل سوريا و الأردن (EGREEN)

الأستاذ الدكتور رئيس جامعة تشرين المحترم

برنامج زيارة الأستاذ الدكتور سلمان عجيب منسق مشروع EGREEN في جامعة العلوم التطبيقية- هوكستر -ألمانيا إلى جامعة تشرين في الفترة الواقعة من 2017/3/13 ولغاية 2017/3/15 م.

الاثنين 2017/3/13 (9:00 صباحا)

- الوصول والاستقبال
- لقاء مع فريق مشروع EGREEN
- جولة في مخابر المعهد العالي لبحوث البيئة

الثلاثاء 2017/3/14 (9:00 صباحا)

- زيارة إلى قسم هندسة الطاقة الكهربائية ومخابر هندسة الطاقات المتجددة والبيئة في كلية الهندسة الميكانيكية والكهربائية

الأربعاء 2017/3/15

- 9:00-9:30 : زيارة الأستاذ الدكتور سلمان عجيب
- 9:30-10:00 : استراحة
- 10:00-14:00 : ورشة عمل حول مشروع EGREEN
- 10:00-11:00 : تعريف بمشروع EGREEN
- 11:00-13:00 : عرض ومناقشة المقررات المقترحة اختيارها وإدخالها في المنهاج الجامعي بخصوص البيئة والتغير المناخي.
- 13:00-14:00 : مناقشة عامة و ختام الورشة
- 14:30 : غداء

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

عميد المعهد العالي لبحوث البيئة
المنسق الوطني لمشروع EGREEN
أ.د موسى السمارة



Prof. Dr. President of Tishreen University

Visit Program of Dr. Salman Ajib EGREEN project coordinator at the University of Applied Sciences Hokster -Germany to Tishreen University in the period from 13/03/2017 until 15/03/2017.

Monday: 13 /3/2017 (9:00)

- Arrival and Reception
- A meeting with the EGREEN project team in TU
- A tour in the Higher Institute for Environmental Research laboratories

Tuesday: 03/14/2017 (9:00)

- A visit to the Department of Electrical Power Engineering and to laboratories of renewable energies and the environment Engineering at the Faculty of Mechanical and Electrical Engineering.

Wednesday: 15/3/2017

- 9: 00-9: 30: Visit Dr. Salman Ajib
- 9: 30- 10:00: Break
- 10: 00-14: 00: Workshop of EGREEN project
- 10: 00-11: 00: Introduction about EGREEN project
- 11: 00-13: 00: Presenting and discussing the proposed courses to be selected and entered into the university curriculum about the environment and climate change.
- 13: 00-14: 00: General discussion and conclusion of the workshop
- 14:30: Lunch

Please accept my respect

Dean of The Higher Institute of Environmental Research

Tishreen University

The National Coordinator of EGREEN project

Prof. Dr. Moussa Al Samara


